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PROTOKÓŁ nr 4 

Z POSIEDZENIA PREZYDIUM ZARZĄDU GŁÓWNEGO  

WODNEGO OCHOTNICZEGO POGOTOWIA RATUNKOWEGO 

Łódź, dnia 11 października 2008 roku 

 

J. Telak otworzył czwarte posiedzenie Prezydium ZG WOPR IX kadencji i przywitał 

między innymi: Wiceprezesa Zarządu Głównego WOPR Wiktora Zajączkowskiego, 

Sławomira Gicewicza i Tomasza Zalewskiego; Przewodniczącego Sądu Honorowego WOPR 

Franciszka Majewskiego i Wiceprzewodniczącego Głównej Komisji Rewizyjnej WOPR 

Milana Wilhelmiego; Członka Prezydium ZG WOPR, Prezesa WOPR Województwa 

Podkarpackiego Roberta Dworaka i Doradcę Prezesa WOPR Bogdana Głowackiego; 

Przewodniczącego Komisji Sportu Krzysztofa Piotrowskiego i Przewodniczącego Komisji 

Edukacji WOPR Marka Chadaja; Delegata na IX Zjazd Krajowy Sebastiana Wawrzołę; 

Dyrektora Marketingu Ogólnopolskiego Serwisu Internetowego GO3.pl Pawła Dywana  

i  Wiceprezesa Biura Handlowego Solaria Mariusza Jaworskiego; młodszego ratownika 

WOPR Weronikę Mikoś, której wręczył medal „Za uratowanie życia tonącego”  

oraz przedstawił projekt porządku posiedzenia Prezydium ZG WOPR. 

Prezydium ZG WOPR przyjęło porządek posiedzenia 5 głosami „za”, bez głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”, który stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

J. Telak przedstawił protokół z posiedzenia Prezydium z dnia 6 września 2008 r.; 

Prezydium ZG WOPR przy 5 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

przyjęło protokół z posiedzenia Prezydium z dnia 6 września 2008 r.; 

J. Telak przedstawił sprawozdanie z działalności i decyzje Prezesa WOPR, z okresu  

od 7 września do 11 października 2008 r. 

Prezydium ZG WOPR przy 5 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

przyjęło sprawozdanie i zatwierdziło decyzje Prezesa WOPR, które stanowią załącznik  

nr 2  do niniejszego protokołu; 

J. Telak przekazał prowadzenie Prezydium Prezesowi R. Dworakowi. 

R. Dworak omówił sprawy informatyki związane z wystąpieniem GIODO, które stanowi  

załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

Mariusz Sadowski przedstawił projekt, omówił bazy danych (oprogramowanie), który 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

J. Telak poinformował o deklaracji wejścia z danymi WOPR na serwer Komendy Głównej 

Państwowej Straży Pożarnej.   

P. Dywan zaprezentował system ewidencji WOPR, który stanowi załącznik nr 5  

do niniejszego protokołu. 

R. Dworak zapytał o koszt tego systemu. 

P. Dywan odpowiedział, że cena dla ZG WOPR będzie umiarkowana, podobna do ceny 

Śląskiego WOPR, wielokrotnie niższa od cen firm konkurencyjnych.  

M. Sadowski zapytał na jakiej bazie ten system funkcjonuje?  

P. Dywan odpowiedział, że na bazie „My SQL". 

B. Głowacki zauważył, że system który zaprezentował M. Sadowski ma szerszy zakres. 

Zapytał czy ten system da się tak rozbudować i ile to będzie kosztowało.  

P. Dywan odpowiedział, że cena rozszerzonego projektu będzie porównywalna do ceny 

przedstawionego wstępnego projektu. 

S. Gicewicz zaproponował aby M. Sadowski i P. Dywan uzgodnili stanowiska  

w powyższej sprawie, wymienili poglądy odnośnie tego co ta baza musi zawierać. 

A. Jankowski zapytał czy zachodzi potrzeba wymiany sprzętu oraz zabezpieczenia tego 

sprzętu w siedzibach Zarządów Wojewódzkich. 

P. Dywan odpowiedział, że nie ma potrzeby zakupu bądź wymiany sprzętu jak również 

okratowania okien. 

M. Sadowski przedstawił projekt www.wopr.pl oparty na bezpłatnej aplikacji CMS 

Joomla! w wersji 1.5.7. 

J. Telak powiedział, że: przegląda materiały do zamieszczenia na www.wopr.pl; 

pozytywnie ocenił projekt strony; R. Dworak, P. Dywan, M. Sadowski, M. Jaworski  

i S. Wawrzoła powinni wypracować koncepcję systemu informatycznego WOPR.   

http://www.wopr.pl/
http://www.wopr.pl/
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W. Zajączkowski poinformował, że: sytuacja po IX Zjeździe Krajowym WOPR jest 

dobra; komisje do spraw Ratownictwa, Szkolenia i Sportu dobrze funkcjonują; Komisja 

ds. Rozwoju, której przewodniczącym jest Sławomir Dębski nie wykonuje powierzonych 

jej zadań; Przewodniczący Komisji Rozwoju nie mógł zrozumieć, że komisje WOPR są 

organami doradczymi, a nie wykonawczymi i nie przedłożył właściwego  regulaminu, nie 

wykonał zadania i przez pół roku komisja nic nie zrobiła; WOPR ma „protektora” posła 

Grzegorza Dolniaka i warto z niego skorzystać; proponuje zastąpić Komisję Rozwoju 

zespołem 3-5 osobowym z S. Dębskim, Andrzej Zarzeckim i Krzysztofem Olkuszewskim, 

który pracowałby na Śląsku w Sosnowcu i Dąbrowie w celu napisania projektu ustawy  

o ratownictwie wodnym.  

K. Olkuszewski  powiedział, że: zespół ten najczęściej pracowałby w Sosnowcu;  

najkrótszą drogą wprowadzenia projektu ustawy jest inicjatywa Poselska,  składana przez 

Klub Parlamentarny, po złożeniu której projekt opiniuje Komisja Senacka; w Senacie 

sprawą zająłby się związany ze środowiskiem ratowniczym Senator Zbigniew Meres.  

J. Telak zadeklarował przyjazd do Sosnowca w październiku i listopadzie.  

K. Olkuszewski zaproponował, że zorganizuje spotkanie po zwrocie opinii od Ministra 

Antoniego Podolskiego.  

J. Telak poinformował, że w przyszłym tygodniu planuje spotkanie z Dyrektorem 

Departamentu Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych MSWiA i postara się 

przyspieszyć tę sprawę. 

K. Olkuszewski zapytał czy przepisy ILS nakazują dublowanie Komisji? 

J. Telak poinformował, że: unifikujemy strukturę WOPR w ramach ILSE; nie ma 

uzasadnienia tworzenia Komisji ds. Rozwoju ze względu na brak konstruktywnej pracy jej 

animatorów; nie ma potrzeby funkcjonowała w WOPR komisji, której nie ma w ILSE;  

Komisja ds. Zarządzania nie ukonstytuowała się i jest możliwość rozszerzenia jej 

kompetencji i powoływania w niej sekcji. 

K. Olkuszewski poprosił o jak najszybsze wdrążenie ustawy na miarę 50-lecia WOPR  

i aby komisja działała w ramach promocji WOPR.  

J. Telak powiedział, że: na posiedzeniu ZG WOPR zaplanowano prezentację między 

innymi rzecznika prasowego WOPR Anety Awtoniuk w sprawie promocji WOPR; Komisja  

do Spraw Ustawy powinna pracować pod nadzorem W. Zajączkowskiego; A. Zarzecki 

powinien być w kontakcie z Prezesem T. Zalewskim aby sprawy ILSE były uwzględnione; 

nie może być sprzeczności pomiędzy przepisami ILSE a WOPR; zasadny byłby udział Jana 

Sagańskiego z Okartowa w pracach Komisji.  

S. Gicewicz zadeklarował swoją chęć współpracy w 4 osobowym zespole. Chciałby, aby 

Mazurska Służba Ratownicza również w jakiś sposób funkcjonowała w tym zespole. 

J. Telak poinformował, że: według Ministra MSWiA sprawy sportu w ratownictwie 

wodnym są nie istotne ze społecznego punktu widzenia; WOPR stoi za sportem; takiego 

roku jak ten w sporcie nie było i warto zdobycze utrzymać. 

K. Piotrowski przedstawił sprawozdanie z przedsięwzięć sportowych, który stanowi  

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu; 

J. Telak poprosił: K. Piotrowskiego o wniosek na odznaczenie kol. J. Mazurka  

(na posiedzeniu ZG WOPR w dniu 6 grudnia br.); wniosek o sprzęt do Prezesa  

S. Gicewicza; o to by sprzęt sportowy po Mistrzostwach Polski znalazł się w Tamie  

na szkoleniach; zaproszanie na posiedzenia Komisji Sportu; o spotkanie podczas 

grudniowego posiedzenia ZG WOPR. 

K. Piotrowski zaproponował spotkanie podczas szkolenia w dniach 14-16 listopada. 

T. Zalewski powiedział: żeby przy okazji zdobywania akredytacji na poszczególne 

stopnie związane z ratownictwem, czyli ze stopniami ratowniczymi, za jednym zamachem 

uzyskać akredytację na sędziów ILS, po to abyśmy mogli wydawać uprawnienia związane  

z używaniem również logo ILS i sędziowie WOPR będą sędziować poza Polską: że 

dostaliśmy propozycję udziału w szkoleniu z ILS, które dotyczyć będzie zmiany 

regulaminu w ILS i warto byłoby mieć w tym szkoleniu swojego przedstawiciela. 

B. Głowacki zasugerował, aby dokładnie opisać sprzęt jaki potrzebuje Komisja Sportu, 

ponieważ łatwiej będzie zakupić sprzęt Komisji Przetargowej. 

K. Piotrowski wniósł o zmianę w składzie Komisji ds. Sportu, w związku z rezygnacją 

funkcji członka Komisji Bartłomieja Bobera proponuje Edwarda Mężyka z Dolnego Śląska. 
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J. Telak poddał pod głosowanie przyjęcia do Komisji ds. Sportu E. Mężyka. 

Prezydium ZG WOPR przy 5 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

przyjęło Edwarda Mężyka do Komisji ds. Sportu. 

K. Piotrowski poinformował, że oddał się do dyspozycji trener kadry WOPR Krzysztof 

Wabicz i zgłasza wniosek o powołanie na jego miejsce Bernarda Motylewskiego. 

J. Telak zapytał, czy kol. K. Wabisz udokumentował swoją rezygnację pisemnie?  

K. Piotrowski poinformował, że otrzymał tylko deklarację słowną. 

J. Telak poddał pod głosowanie kandydatury B. Motylewskiemu na trenera kadry WOPR, 

ale zastrzegł to formalną, pisemną dymisją K. Wabicza złożoną w Biurze ZG WOPR. 

Prezydium ZG WOPR przy 5 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

powołało na trenera kadry B. Motylewskiego – z zastrzeżeniem „po dymisji K. Wabicza”.  

K. Piotrowski zasugerował, aby wpisać do terminarza planu centralnych przedsięwzięć 

na 2008 r. imprez sportowych, których nie ma w planie. 

J. Telak poinformował, że szkolenia mają się odbyć, a ZG podejmie korektę planu pracy 

po jego zrealizowaniu na grudniowym Posiedzeniu ZG WOPR. 

K. Piotrowski zapytał, czy zostaną przetłumaczone przepisy ILS? 

J. Telak poinformował, że nie ponieważ tłumaczenie przepisów ILS niesie za sobą skutki 

finansowe. Zapytał ile to będzie kosztowało? 

K. Piotrowski powiedział, że nie jest w stanie określić kwoty na ten dzień.  

J. Telak poprosił o kontakt z Dyrektorem Biura ZG WOPR. 

W. Zajączkowski powiedział, że: na Śląsku nic się nie dzieje, Dolnośląskie nie 

kontaktuje się od kwietnia; nie rozumie Prezesa Opolskiego WOPR, który lawiruje 

pomiędzy starymi układami a nowymi, Cieszyński WOPR chce wrócić do Bielskiego WOPR. 

T. Zalewski poinformował, że WOPR Wielkopolski ma 4 nowych instruktorów po 

tegorocznej Tamie, którzy mocno zaangażowali się w pracę; WOPR Lubuskie to bardzo 

aktywne województwo, Prezes H. Bigos wraz z kierownikiem GO WOPR byli na spotkaniu 

Komisji Edukacji; WOPR Zachodniopomorskim działa należycie. 

S. Gicewicz powiedział, że Prezes WOPR Kujawsko-Pomorskiego ma pretensje  

o kwaterowanie kierownika GO WOPR Kujawsko-Pomorskiego WOPR; WOPR Pomorskie 

bez zmian; WOPR Warmińsko-Mazurskie działa, nic szczególnego się nie wydarzyło, ma 

zamiar utworzyć grupę, która będzie szkoliła się w zakresie KPP przy pomocy wszystkich 

członków WOPR w województwie i myśli o utworzeniu ośrodka szkoleniowego, przy 

pomocy Straży Pożarnej oraz Wojewody Warmińsko-Mazurskiego.  

A. Jankowski poinformował, że w WOPR woj. Łódzkiego wraz z kol. M. Wilhelmi chcą 

stworzyć jednostkę szkolącą w zakresie KPP, nawiązali już współpracę z Urzędem 

Marszałkowskim, odczytał pismo dot. udziału M. Wilhelmiego, Prezesa Łódzkiego WOPR 

Michała Siniarskiego-Czaplickiego i grupy ratowników WOPR w ćwiczeniach terenowych 

Poddębica ‘08 i przekazał płytę ze zdjęciami z ćwiczeń. 

J. Telak pogratulował A. Jankowskiemu osiągnięć Łódzkiego WOPR; poinformował, że: 

środowiskowy WOPR sprowadza się na ul. Pytlasińskiego 17; Tama ma nowy pomost; 

w Lublinie cisza.  

R. Dworak poruszył kwestię bezprawnego używania znaku WOPR. 

J. Telak zakomunikował, aby w kwestii znaku WOPR-u kontaktować się z Radcą 

Prawnym W. Baraniewiczem.  

S. Gicewicz przedstawił rozdzielnik sprzętu na 2008 r., który stanowi załącznik nr 7  

do niniejszego protokołu; 

J. Telak poinformował, że samochody osobowo-terenowe będą odbierane na Posiedzeniu 

ZG WOPR 6 grudnia 2008 r.  

S. Gicewicz poinformował, że: 10 października 2008 r. w Biurze ZG WOPR odbył się 

przetarg na silniki, który został unieważniony, ponieważ kwota jaką dysponowaliśmy nie 

wystarczyła na złożone oferty przetargowe; odbędzie się kolejny przetarg na łodzie  

i na skuter ratowniczy; środki pozostałe z tego przetargu przekazane zostaną na silniki. 

A. Jankowski zapytał, czy przewidywany jest zakup platformy ratowniczej do skutera? 

S. Gicewicz poinformował, że jeszcze w tym roku planowany jest zakup skutera   

z platformą ratowniczą.  
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J. Telak: poinformował o: kwestiach finansowych, której tekst stanowi załącznik nr 8  

do niniejszego protokołu; wpływ na rozdział sprzętu na poszczególne województwa, będą 

opłacane składki; przedstawił projekty uchwał: 

 Zarządu Głównego WOPR zmiany planu centralnych przedsięwzięć WOPR w 2009 r.; 

 Zarządu Głównego WOPR w sprawie centralnych szkoleń specjalistycznych; 

 Prezydium Zarządu Głównego WOPR w sprawie komisji problemowych 

 Prezydium Zarządu Głównego w sprawie komisji do opracowania projektu przepisów. 

Prezydium ZG WOPR przyjęło: 

 projekt Uchwały ZG WOPR w sprawie zmian w planie centralnych przedsięwzięć WOPR 

w 2009 r. przy 5 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”; 

 projekt Uchwały Zarządu Głównego WOPR w sprawie centralnych szkoleń 

specjalistycznych; 

 Uchwałę nr 1/4/2008 w sprawie komisji problemowych przy 5 głosach „za”, bez 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”; 

 Uchwałę nr 2/4/2008 w sprawie komisji do opracowania projektu przepisów przy 5 

głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”, 

które stanowią kolejno załączniki nr 9, 10, 11 i 12 do niniejszego protokołu. 

T. Zalewski i M. Chadaj przedstawili postępy w reformie systemu szkolenia, tekst 

wystąpienia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

J. Telak zakomunikował, że projekt reformy systemu szkolenia, w dniu 20 października 

2008 r., pojawi się jako projekt na stronie internetowej www.wopr.pl. 

F. Majewski powiedział, że: po IX Zjeździe Krajowym jest spokój, do dnia dzisiejszego, 

nie wpłynął żaden wniosek o wszczęcie postępowania, 22 października 2008 r. w biurze 

ZG WOPR odbędzie się Posiedzenie Sądu Honorowego. 

M. Wilhelmi poinformował, że członkowie GKR WOPR uczestniczą w centralnych 

przedsięwzięciach, posiedzeniach Zarządu Głównego WOPR i Prezydium ZG WOPR.  

W. Zajączkowski powiedział, że Oświęcimski WOPR nie chce być w Małopolskim WOPR. 

M. Chadaj poruszył temat Warszawskiego WOPR. 

J. Telak poinformował, że Warszawskie WOPR stanowi problem WOPR Województwa 

Mazowieckiego; podziękował za przybycie, aktywny udział i zakończył posiedzenie.  

Protokołowała:  

Ewelina Harasimiuk 

 

http://www.wopr.pl/

